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SKRAJŠAN
ZAPISNIK

14. skupnega zasedanja zbora združenega dela, zbora
krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora skup-
ičine občine Ljubljana Vič-Rudnik, ki je bilo 18. julija
1979 s pričetkom ob 16. uri v veliki sejni dvorani skup-
ščine.

Skupno zasedanje zborov skupščine je na podlagi sta-
tuta in poslovnika sklical in vodil predsednik skupščine,
Vili BELIČ.

Tovariš Belič je pričel zasedanje s pozdravom prisotnih
delegatov, predstavnikov družbenopolitičnih organizacij
in članov izvršnega sveta. Hkrati je predlagal dopolnitev
dnevnega reda, ki je bil posredovan delegatom in delega-
cijam s sklicem zasedanja, z dodatno točko, t. j . s predlo-
gom sklepa o začasnem ukrepu družbenega varstva v
delovni organizaciji Mladinsko klimatsko zdravilišče Ra-
kitna.

Dopolnitev dnevnega reda je biia soglasno sprejeta.
Soglasno pa je bil sprejet tudi naslednji

dnevni red:
1. Ugotovitev sklepčnosti skupnega zasedanja zborov,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 13. skupnega zase-

danja zborov,
3. Obravnava in sprejem poročila o delovanju sodišča

združenega dela v Ljubljani pri uresničevanju varstva sa-
moupravnih pravic in zakonitosti v letih 1977-1978,

4. Obravnava in sprejem smernic za pripravljanje druž-
benega plana občine za leto 1981-1985 in dolgoročno
obdobje do leta 2000,

5. Obravnava in sprejem smernic za pripravljanje druž-
benega plana mesta Ljubljane za obdobje 1981-1985,

6. Obravnava in sprejem predlogov komisije za volitve,
imenovanja in kadrovske zadeve,

7. Predlog sklepa o začasnem ukrepu družbenega var-
stva v delovni organizaciji Mladinsko klimatsko zdravili-
šče Rakitna.

K TOČKI 1.
Na podlagi prezenčne liste ter oddanih pooblastil je

predsednik Belič razglasil, da zasedanju prisostvuje:
- 30 delegatov zbora združenega dela od skupno 49

delegatov zbora,
- 20 delegatov zbora krajevnih skupnosti od skupno 29

delegatov in
- 18 delegatov družbenopolitičnega zbora od skupno

30 delegatov.

Zbori so bili sklepčni in skupščina je nadaljevala z
delom po sprejetem dnevnem redu.

K TOČKI 2.
Skrajšan zapisnik 13. skupnega zasedanja zbora zdru-

ženega dela, zbora krajevnih skupnosti in družbenopoli-
tičnega zbora skupščine občinezdne20. junija 1979 je bil
brez pripomb in dopolnitev soglasno odobren.

K TOČKI 3.
Zasedanja zborov se ni udeležil predstavnik sodišča

združenega dela, zato je predsednik skupščine podal po-
ročilo o delovanju sodišča združenega dela v Ljubljani pri
uresničevanju varstva samoupravnih pravic in zakonitosti
v letih 1977-1978 v razpravo brez uvodnega poročila.

Delegati o poročilu niso razpravljali, menili pa so, da bi
sodišče moralo zagotoviti udeležbo svojega predstavnika
na zasedanju.

Sklep: Poročilo sodišča združenega dela je bilo sogla-
sno sprejeto s stališčem izvršnega sveta:

- da se je treba zavzemati za medfazno obveščanje o
nastali problematiki,

- da se v bodoče delavci v OZD bolj poslužujejo zako-
nodaje,

- da se pri reševanju določenih zadev in problemov
vključujejo tudi družbenopolitične organizacije,

- da se temeljna sodišča v bodoče bolj povezujejo s
poravnalnimi sveti v krajevnih skupnostih ter

- da se občinam sproti posredujejo spiski odprtih za-
dev;

in z mnenjem, da mora sodišče v prihodnje zagotoviti
udeležbo svojega predstavnika na seji, na kateri bo obrav-
navano poročilo sodišča.

K TOČKI 4. in K TOČKI 5.
Zbori so soglasno sklenili, da poteka razprava o smerni-

cah za pripravljanje družbenega plana občine in o smerni-
cah za pripravljanje družbenega plana mesta sočasno.

Obširno uvodno obrazložitev k obema predlogoma je
podal predsednik izvršnega sveta France MARTINC, dele-
gati pa so na seji prejeli tudi dopolnitve k poglavju znan-
stveno-raziskovalne dejavnosti, tehnična kultura, energe-
tika in usmerjeno izobraževanje, ki jih je predlagal izvršni
svet v pisni obliki k predlogu smernic občine.

V razpravi so sodelovali: Pepca OPREŠNIK, Mile ŠKA-
BAR, Gorazd GORKIČ, Tone LUSKOVEC, Anton ČERNI-
VEC, Tine BRESKVAR, Franc ROETHEL, Edgar PETER-
NEL, Jože GERKŠIČ, Danica GOLLI in Vili BELIČ.

Pepca OPREŠNIK je v imenu sveta za družbenoeko-
nomski in politični položaj žensk pri OK SZDL podala
predloge glede vključevanja otrok v otroško varstvo; de-
lovnega časa vzgojiteljic v VVZ; celodnevne šole in var-
stva delavcev v združenem delu.

Mile ŠKABAR, delegat DPZ je razpravo usmeril v način
izdelave smernic in planiranja v občini ter planiranja v
krajevni skupnosti.

Gorazd GORKIČ, delegat KS Trnovo je predlagal troje
senacijskih ukrepov, ki naj bi pripomogli k jačanju goz-
dnega fonda.



Tone LUSKOVEC, DK št. 2 (Elektroinštitut Milan Vid-
mar) je posredoval mnenje konference delegacij, da so
smernice preveč splošne in premalo zavezujoče, poleg
nosilcev nalog naj bi bili navedeni tudi neposredno odgo-
vorni za izvajanje sklepov in planskih določil. Hkrati je
podal tri konkretne predloge, in sicer k poglavju kmetij-
stvo, energetika in raziskovalna dejavnost.

Anton ČERNIVEC, delegat DPZ je predlagal dopolnitve
k besedilu smernic o kadrovski politiki.

Tine BRESKVAR, je v imenu konference delegacij št. 46
in 48 (kmetijski delavci) poudaril, da so smernice preveč
načelne in deklarativne, mestoma je besedilo preveč izu-
metničeno in nerazumljivo, s pogosto breosebno rabo.
Delegaciji tudi ugotavljata, da je v smernicah premalo
poudarjena usmeritevgradnje novih stanovanjskih sosesk
in objektov individualne gradnje v manjvredna kmetijska
in gozdna zemljišča.

Franc ROETHEL, delegat KS Kolezija je razpravo usme-
ril predvsem na poglavje energetike, in sicer na gradivo, ki
je bilo posredovano na zasedanju ter podal mnenje in
predloge k posameznim odstavkom tega poglavja.

Edgar PETERNEL, delegat KS Polhov Gradec je prav
tako podal pripombo na peti odstavek dodatnega gradiva
k poglavju energetika in sodil, da to besedilo ni primerno
za sprejem.

Jože GERKŠIČ, delegat DPZ je razpravljal o področju
kmetijstva v smernicah za pripravljanje družbenega plana
mesta. Predlagal je, naj se sredstva za stimulacijo kmetij-
stva v Ijubljanskem bazenu združujejo in enakomerno
porazdele po občinah ali pa naj se iz skupnega centra
(združenih sredstev) financirajo programi.

Po mnenju delegata bi bilo potrebno omogočiti tudi
kmetovalcem najemanje kreditov za popravilo in rekon-
strukcijo kmečkih stanovanjskih hiš.

Danica GOLLI, delegatka DK št. 35 (OŠ Bičevje) je
podala predloge k smernicam mesta in poudarila, da
smernice za področje vzgoje in izobraževanje ne izražajo
dovolj naprednih tokov naše pedagoške teorije in prakse.
Konkretni predlogi, ki jih je podala, so se nanašali na
vprašanje individualizacije pouka v enotni osnovni šoli, na
probleme integracije razvojno motenih otrok v enotno
osnovno šolo. Hkrati pa je delegatka postavila vprašanje,
kaj predvideva skupščina občine glede resnične brezplač-
nosti učbenikov.

Pismene pripombe in predloge so podali tudi:
- DK št. 16 Hoja glede vključitve predelave lesa in

lesnih izdelkov med prednostne panoge občine,
- občinska konferenca ZSMS glede opredelitve ka-

drovske politike in kadrovanja ter usmerjenega izobraže-
vanje,

- KS Rakitna k poglavju 4/1 - turizem, gostinstvo in
malo gospodarstvo smernic mesta Ljubljane.

Razpravo je zaključil predsednik Belič. Predlagal je
sprejem smernic za pripravo družbenega plana občine in
smernic za pripravo družbenega plana mesta skupaj z
uvodnim poročilom predsednika izvršnega sveta, z dopol-
nitvami, ki so bile v pisni obliki predložene na zasedanju
ter z vsemi razpravami delegatov na zasedanju. Izvršni
svet pa naj, na podlagi posredovane mu razprave delega-
tov, prouči, katere predloge je mogoče vključiti v smer-
nice, kateri predlogi bi sodili v družbeni plan občine ter o
tem poroča zborom skupščine.

Enaka zadolžitev naj bi bila tudi za izvršni svet skup-

ščine mesta, in sicer za tiste predloge delegatov, ki se
nanašajo na smernice mesta Ljubljane.

Sklep: Smernice za pripravljanje družbenega plana ob-
čine za leto 1981-1985 in za dolgoročno obdobje do leta
2000 ter smernice za pripravljanje družbenega plana me-
sta za obdobje 1981-1985 so bile soglasno sprejete s
predlogom, ki ga je oblikoval predsednik skupščine.

K TOČKI 6.
I. Po uvodnem poročilu in utemeljitvi predloga, ki gaje

podal podpredsednik OK SZDL Ljubljana Vič-Rudnik in
delegat DPZ Mile ŠAKBAR, je bil soglasno sprejet:

1. sklep o razrešitvi Franca Krumbergerja dolžnosti
podpredsednika skupščine občine LjubljanaVič-Rudnikz
31. 8. 1979,

2. sklep o izvolitvi Franca Krumbergerja za podpredse-
dnika izvršnega sveta SO Ljubljana Vič-Rudnik s 1. 9.
1979;

II. Po uvodni obrazložitvi, ki jo je podala predsednica
komisije za volitve in imenovanja ter kadrovske zadeve
Pepca OPREŠNIK, so bili brez razprave soglasno sprejeti
naslednji sklepi:

1. sklep o imenovanju Hedvike Lešnik, profesorja peda-
gogike za ravnateljico osnovne šole 7. maja Dobrava,

2. sklep o imenovanju Ludvika Pleterška, predmetnega
učitelja zgodovine in zemljepisa, za ravnatelja osnovne
šole Oskar Kovačič,

3. sklep o imenovanju Milice štivan, vzgojiteljice, za
ravnateljico VVZ Bičevje,

4. sklep o razrešitvi Janeza Vrhovca, Sreča Lipovška in
Jožeta Lekšana dolžnosti članov sveta za Ijudsko
obrambo, varnost in družbeno samozaščito,

5. sklep o imenovanju Janka Japlja in Viktorja Rusa za
člana sveta za LO, varnost in družbeno samozaščito.

K TOČKI 7.
Po uvodni obrazložitvi, ki jo je podal član IS Anton

BREGAR, je skupščina brez razprave soglasno sprejela
sklep o začasnem ukrepu družbenega varstva v delovni
organizaciji Mladinsko klimatsko zdravilišče Rakitna.

Seja je bila zaključena ob 18.20 uri.

Zapisnikizdelala:
Marja Mihelič, I. r.

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
Vili Belič, I. r.


